
No:231103 

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園 
小一入學通告 

 

敬啟者:   

小一入學自行分配學位的結果，於十一月二十日

(星期一)公佈，家長可前往申請之小學查閱，而小學註

冊日期為十一月二十二日(星期三)至二十三日(星期

四)，家長須前往辦理註冊手續。如  貴子弟未能獲得

自行分配學位，教育局將於二零二四年一月用書面通知

家長，有關辦理統一派位的事項。 

此致 

貴家長 

                                         校長 鄭家鳳 啟 

二零二三年十一月十三日 
 

家長閱後簽署:____________ 

 
 

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION 

MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN 
 

No: 231103 
13th November, 2023 

Dear Parents, 
 

Discretionary Places Admission for Primary One 
 

The result of the Primary One Discretionary Place Admission will be released by 

primary schools on 20th November, 2023 (Monday). Names of successful applicants will be 

posted up at the primary schools concerned. Parents should register their children with the 

primary school on 22nd - 23rd November 2023 (Wednesday and Thursday). Children who 

have not been offered a discretionary place, will participate in the central allocation. 

Parents will be informed, in January 2024, by the Education Bureau in writing to go to a 

specified central allocation centre on the specified dates to make choices of schools for 

their children. 

 

 Yours faithfully, 

Cheng Ka Fung 
Principal 

 

 I have read and understood this circular. 
                              

Signed by Parent : ________________ 
 

Date : __________________________ 

 
 


